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Skolebestyrelsesmøde tirs. d. 16. 03. 2021 kl. 18.00 – 20.00 
 
 
Mødested: Vi mødes via Google Meet 
 
Deltagere: Jane Kilgast Kristensen, Frank Konrad Thygesen, Luise Løt Nørholt, Catrine Grønberg Jensen, Jannie Elkær Bisgaard, Torben B Kragelund, Ane 
Toft, Kirsten Vibjerg, Lars Hviid Pilgaard, Jeannette Bach Drastrup, Ulla Hald, Dorthe Bøgh, elevrådsrepræsentant: Michaela Billbo Tanderup. 
 
Fraværende:  

Punkt Dagsordens 
punkt 

Proces Ansvarli
ge for 

punktet  

Tid 
Min 

Beslutning, ansvarlig og deadlines. 

1 Mødeleder 
 

Catrine  18.00 –   

2 Valg af mødeleder 
til næste møde. 

  18.00 Frank 

3 Status på  
Delvis genåbning 
og 
nødundervisning. 
 

9. klasserne 
5. – 8. klasse  
Restriktioner  
Teststrategi i praksis 
 

Kirsten  
 

18.05 9. årgang i skole hver anden uge – der er færre prøvefag – udtræksfag ophøjes 
til prøvekarakterer. Læseferie 2 uger mod tidligere 3. 
0.-4. klasse er i skole fuld tid 
5. til 8. årgang i skole 1 gang om ugen. 
Vi har særligt sårbare elever hele tiden + trivselsgrupper. 
Det er lidt en kabale at få til at gå op. 
Test 2 gange ugentligt med stor tilslutning mellem 70 og 75 personer. 
Elever som kommer en gang ugentlig – indgår ikke i muligheden for test på 
skolen. 

4 Status på arbejdet 
med trivsel på 
skolen. 

Hvordan 
understøttes 
elevernes trivsel 
bedst muligt af 
skolen 

Kirsten 18.20 Vi oplever at alle lærere og pædagoger gør det rigtig godt. 
Der arbejdes hver dag med trivselsfremmende tiltag. 
Vi arbejder forebyggende, foregribende og indgribende i forhold til at få alle 
elever i trivsel. Vi oplever at der bliver flere og flere elever som har brug for 
særlige indsatser. 
Ros til pædagoger og lærere fra skolebestyrelsen og elevrådesformanden. 

5 Status – legeplads 
og omkringliggende 
områder. 

 Lars 18.40 Lars fortæller om omvendt udbud i forhold til ny legeplads. 
Vi er i gang med at skrive et udbudsmateriale i samarbejde med PPR 
(fys/ergoterapeuter)  
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Materialet skal derefter til udtalelse hos elevråd og medarbejdere. 
Vi arbejder lige nu med en model, hvor vi leaser hele legepladsen. 
2 mio er vores budget udgangspunkt. 
Vi håber at legepladsen kan etableres inden udgangen af 2021. 
Området ved gl børnehave Svalereden bliver et senere projekt. 

6 Budget og grundlag 
for skoleårets 
planlægning 

Anslået elevtal 5. 
september 
Personalesituationen 
for kommende 
skoleår 

Lars 18.50 Tildelingsmodellen blev en realitet. 
Vi får færre elever på børnehaveklassen og en stor 9. årgang går ud – så vi har 
et faldende børnetal – vi får derfor omkring 600.000 kr mindre end først tænkt. 
Lars orienterer om vores overvejelse i forbindelse med budget 2021 – samt 
oplyser om 2022. 
Der orienteres om, at RT bliver koordinator for SFO, hvorved vi tilpasser K 
klasserne budget. 
Derved frigives Lars til bedre at kunne have fokus på både indskoling og 
mellemtrin. 

7 Skoleårets 
planlægning 

Ansøgning om 
(fortsat) kortere 
skoledage 
Timefordelingsplan 

Lars/Kirs
ten 

19.10 Vi har ansøgt om kortere skoledag – og det vil også være en forudsætning for 
kommende års timefordelingsplan. Vi planlægger med at fortsætte den 
nuværende praksis – dog med ændringer i skoledagens organisering – i forhold 
til at pauser fremover kommer til at ligge lidt senere. På denne måde bliver 
dagens slutning mindre tung. Læsebånd flyttes fra morgen til efter 
frokostpausen. 
Personalet har været involveret i en beslutning om dette. 
Læsebåndet er understøttende uv. 
Den kortere skoledag gør, at vi kommer tættere på minimumstimetallene, som 
uvm har udmeldt. 
Musik lever ikke op til minimumskrav – bla pga få musiklærere. 

8 Anvendelsesstrategi 
Aula 

• Kommunal og 

lokal 

anvendelsesst

rategi. 

 
 

 19.25 Vi er i gang med at udarbejde anvendelsesstrategier, som gør vores brug af Aula 
så ensartet som muligt. Systematik tak! Er kodeordet ☺  
KVH gennemgår vores arbejde med det pt. 
De skal godkendes af skolebest. 
Aula bliver en portal, som gradvist samler de redskaber vi bruger i skolen. 
Google suite er et arbejdsredskab, hvor man kan arbejde som team – hvorefter 
der kan gemmes i sikre filer på Aula og SBSYS hvor det er påkrævet. 
Hjemmeside contra Aula – hvad kommunikeres hvor? 
Hjemmesiden er det mere statiske billede. 
Aula er det mere interne kommunikationsredskab for samarbejde mellem skole 
og hjem. 



Side 3 af 3 

9 Korte meddelelser 
og orientering fra: 

• Formanden 

• Kontoret 

• Lærerne 

• Eleverne 

• Forældrerepr

æsentanter 

• Evt. 

 19.40 - elevrådsmøde er på vej fortæller Michaela 
 
- spørgsmål om hvorvidt der er hærværk på cykler i cykelskuret? (Torben) 
- vi vil gerne høre om det, hvis det forekommer. 
- brug cyklen til og fra skole - måske kunne det være et indsats-område for 
skolebestyrelsen? 
 
 
 

10 Punkter til 
kommende møder.  

   Kommende skoleår og personale sit. 

 Max. I alt 120 min     

 
Referent: Ulla Hald 
 
 


